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Abstract (en)
[origin: ES476262A1] The present invention relates to devices intended for receiving and handling a propellant powder, and especially to hoppers
and containers for such a powder. The hopper 1 for propellant powder 2 possesses an upper charging orifice 4 and a lower flow orifice 5 for the
powder 2. This hopper 1 comprises a side vent 13 possessing means for preventing the powder 2 from escaping through this vent a zone 12 in the
side wall of the hopper, which is located approximately between the vent 13 and the charging orifice 4, is made of a material which can be destroyed
under the conjugate action of the pressure applied by the powder and the flames generated on the outside of the hopper near this zone 12.

Abstract (fr)
La présente invention concerne les dispositifs de stockage et de manipulation de poudres propulsives et notamment les trémies et conteneurs
pour de telles poudres. La trémie (1) pour poudre propulsive (2) comprend une ouverture supérieure (4) de chargement et un orifice inférieur (5)
d'écoulement de la poudre (2). Cette trémie (1) comprend un évent latéral (13), comportant des moyens pour empêcher la poudre (2) de sortir par
cet évent; une zone (12) de la paroi latérale de la trémie située sensiblement entre l'évent (13) et l'ouverture de chargement (4) est réalisée en
un matériau destructible sous les effets conjugués de la pression appliquée par la poudre et des flammes engendrées à l'extérieur de la trémie à
proximité de cette zone (12). Application à la manutention des poudres propulsives.
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